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GenX-stoffen  -  Onderzoek

In de onderzoekscommissie PFAS van 15 oktober 2021 kwam aan de oppervlakte dat de 
Milieu-inspectie bij 3M ook GenX-stoffen had aangetroffen, een stof die sinds 2019 
beschouwd wordt als gevaarlijk voor de gezondheid.

In de commissie Leefmilieu van 14 december 2021 werd een debat gevoerd rond deze 
problematiek. Ik haalde daar aan dat het zeer belangrijk is dat we voldoende kennis 
opbouwen over de toxiciteit van GenX-stoffen en het effect op de mens momenteel. Dat 
het opbouwen van die kennis overlaten aan 3M geen goed idee is, mocht blijken uit de 
zitting van de onderzoekscommissie PFAS.

1. Wordt in Vlaanderen onderzoek gedaan naar de toxiciteit van GenX en de impact 
daarvan op de mens? 

a) Zo ja, door wie en op welke manier?

b) Zo niet, staat het onderzoeken van deze zaken nog op de planning?

c) Wat zijn de huidige inzichten wat betreft toxiciteit en persistentie? Welk gevolg 
wordt hieraan gegeven?

2. De Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij (OVAM) heeft GenX al opgenomen in 
de PFAS-parameterlijst. 

Welke inzichten hebben de metingen van GenX in de diverse milieucompartimenten 
tot op heden opgeleverd? Hoe worden GenX-stoffen benaderd op vlak van 
normering?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (324), Wouter Beke (204)



WOUTER BEKE 
VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, VOLKSGEZONDHEID, GEZIN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 204 van 7 januari 2022
van FREYA PERDAENS

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Energie en Toerisme.


